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országgyűlési képviselő

írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós émberi erőforrás miniszterhez
„Miért az ápoló és miért nem az ápoltak száma alapján jár az ápolási díj?” címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Ma Magyarországon munkabér helyett megalázóan kevés segélyt kapnak azok a szülők, akik
otthon ápolják a gyerekeiket . Az ápolási díj a tartósan gondozásra szoruló személy otthon i
ápolását ellátó nagykorú hoz átartozó részére biztosít anyagi hozzájárulást . Azonban ez ne m
az ápolásra szorulók, hanem az ápolók száma alapján jár, így még kiszolgáltatottabbá tes z
alapból is nehéz helyzetű embereket.

1. Miért nem az ápoltak száma alapján jár az ápolási díj ?
2. Miért nem emelik az ápolási díj összegét?
3. Miért nem ismerik el az otthonápolást munkának ?

Várom válaszát .

Budapest, 2018 . 06. 26 .

Tisztelettel,

Ungár Péter
országgyűlési képviselő (LMP)
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